
Bestyrelsesmøde	mandag	den	23.	januar	2017	 KBH	NV	

Til	stede:	Rikke,	Helene,	Tobias,	Sebastian	og	Michal(ref).	

	

- Opfølgning	på	VVS	projektet	forsætter,	med	3	udestående	punkter…	Der	aftales	nyt	møde	

tidspunkt	for	rådgivere,	for	gennemgang	og	beslutning	om	afhjælpende	tiltag.		
	

- Andelsforeningens	husorden	blev	diskuteret	–	Specielt	om	antal	hunde	i	de	enkelte	lejligheder.	Der	

er	andelshavere,	som	skal	mindes	om	reglerne…	
	

- Der	er	opsat	kamera	i	gården	ved	kiosken.	Der	er	manglende	tilladelse	fra	politi,	samt	tilladelse	fra	

foreningen.		Administrator	sender	brev	til	indehaveren	af	kiosken	om	fjernelse	kamera.	
	

- Der	har	igen	været	en	klage	over	koldt	vand	i	den	varme	hane,	i	Tagensvej	185,	højre	side.	Der	er	

ikke	foretaget	afhjælpende….	Problemet	har	løst	sig	selv.	
	

- Der	er	med	kort	varsel	skaffet	adgang	til	kælderrum,	efter	ønske	fra	HOFOR	(skrotning	af	damprør)	

	
- I	forbindelse	med	flytning	af	hjemmesiden	–	alexandrahus.dk	–	flyttes	hjemmesiden	til	en	anden	

web	udbyder.	Mails	flyttes	også…	og	der	udsendes	info	om	ny	bestyrelses	mail	til	beboerne,	når	der	
gås	over	til	ny	mail.	
	

- 	Der	er	ankommet	en	ansøgning	om	flytning	af	rør	i	badeværelset…	bestyrelsen	godkendte	
ansøgning.	
	

- Bestyrelsen	vendte	kort	de	henvendelser,	der	har	været	i	løbet	af	året.	Bestyrelse	minder	om,	at	
det	er	frit	for	alle	at	stille	forslag	til	generalforsamling.	
	

- Bestyrelsen	stiller	forslag	om	trykforøger	ved	generalforsamling	
	
	

Næstemøde	er	mandag	den	13/2	2017,	kl.	18.00		


